
Zápisnica zo zasadania Sociálnej, bytovej a školskej komisie pri obecnom zastupiteľstve
Záhorská Ves dňa 8. Júna 2023 v zasadačke OcU Záhorská Ves

Prítomní:

Zdenka Meňhartová - predsedníčka komisie

Pavol Danihel

Erik Danihel

Mgr. Vladimír Jurík

Mgr. Viktor Klik

Anna Miškerníková

Neprítomní:

Viera Adárnková - ospravedlnená

Adriana Poláková - ospravedlnená

Alexandra Tereňová - ospravedlnená

Stanislav Nechala

Program:

l. Otvorenie zasadnutia a schválenie programu

2. PHSR

3. Monitorovacia správa plnenia KPSS

5. Rôzne

K bodu č.l

Predsedníčka komisie privítala členov a konštatovala, že je prítomná väčšina členov komisie,
t.j. komisia je uznášaniaschopná

K bodu Č. 2

Štyria členovia komisie sa zúčastnili stretnutia s pani Švecovou a podieľajú sa na tvorbe
nového PHSR. Z hľadiska komisie je potrebné začleniť najmä starostlivosť o seniorov
v kontexte zrušenia zariadenia Jesene života, zaradiť projekty ako komunitné centrum,
poskytovateľov zdravotníckych služieb či sociálny taxík. Rovnako prispieť ku podpore



vzdelanosti presadzovaním stredného odborného školstva v Malackách, či zlepšením
dopravného spojenia do Bratislavy.

K bodu č.3

Monitorovacia správa bude komisiou schvaľovaná ešte v mesiaci jún 2023, do rokovania
obecného zastupiteľstva bude pravdepodobne predložená v septembri, nakoľko počas letných
prázdnin bude obecné zastupiteľstvo zasadať pravdepodobne iba ku organizácii kultúrnej
akcie Uhranský somíc.

K bodu č.4

Komisia môže konštatovať, že už jej samotná existencia je úspechom tohto volebného
obdobia a novinkou v našej obci. Rovnako je pozitívnym príspevkom VZN o poskytovaní
finančnej pomoci v náhlej a hmotnej núdzi, ako i vyčlenenie sumy finančnou komisiu do
rozpočtu obce pre rok 2023. Ide o dobré signály, že obec vníma svoje povinnosti
a kompetencie v oblasti sociálneho zabezpečenia. Rovnako je potrebné vyzdvihnúť podporu
obce pri zakladaní Komunitného centra a záujem organizácie DEPAUL, čo sú veľmi dobré
signály pre obyvateľov.

Komisia rovnako kriticky zhodnotila svoje rezervy a členovia sa zhodli na tom, že účasť pána
poslanca Nechalu v komisii nie je prínosná, nakoľko sa za uplynulý polrok nezúčastnil ani
jedného jej zasadnutia (ani sa neospravedlnil), nebol účastný ani pri tvorbe či
pripomienkovaní ktoréhokoľvek z dokumentov, ktorými sa komisia zaoberala. Komisia sa
zhodla na tom, že predsedníčka komisie osloví pána poslanca, aby prehodnotil svoju účasť
v komisii.

K bodu č.5

V rámci bodu otvorila predsedníčka opäť otázku možnosti vytvorenia bytov v budove bývalej
ubytovne. Diskusia bola búrlivá, konečný záver bol, že ak aj obec nie je ochotná investovať
do prerábky a správy týchto priestorov, každopádne je záujem a potreba bytov v obci väčšia
než súčasné možnosti a bolo by vhodné hľadať spôsoby, ako tento stav riešiť.

Predsedníčka informovala o liste, ktorý dostala od pána Vargu. Išlo o problém na pôde školy,
ktorý medzičasom dospel do rozviazania pracovného pomeru dohodou.

V Záhorskej Vsi, 26.6.2023

Zdenka Meňhartová, predsedníčka komisie


